
 
Protokoll fört vid styrelsesammanträde med Tådås väg- och samfällighetsförening 
20060917 
 
Närvarande: Gunilla Jägemalm, Ann Karlsson, Olof Karlsson, Sigrid Sjöstedt, Bo 
Willfors, Per-Åke Berntsson och Gunnar Sahlström.  
Dessutom före styrelsemötet de områdesansvariga Bengt Hansson och Jan Pantéus. 
Plats: hos Ann 
 
 
Beträffande områdesarbete betonades att det är viktigt att det beslutas av styrelsen 
och områdesansvarig (oa). 
Om någon fastighetsägare inte kan vara med på arbetsdag skall denne få arbete av 
oa att göras vid annat tillfälle. 
Då det arbetet är klart skall det anmälas till oa som ser till vad som gjorts. 
 
I nuläget är det dessutom viktigt att man hjälper till då arbeten med avlopp och el 
görs. 
 
Vägen till Övre Tådås är inte bra. Grövre material behövs och dike behöver 
förbättras. Eftersom tunga fordon behöver köra för avloppsarbetena får vissa 
vägarbeten vänta men några boende kan till dess bättra på.  
Bengt H kan vara kontaktperson för klagomål. 
På vintern behövs grövre flis. 
 
Mer information har efterfrågats för när vägen inte kan användas p gr av 
avloppsarbeten. Det kan vara svårt att veta när arbetena sker men information 
kommer att sättas upp . 
 
Påpekades att grenar inte får hänga över väg lägre än 4,5 m för att inte hindra större 
fordon. 
 
 
1.  Styrelsesammanträdet öppnades av ordföranden Gunilla Jägemalm. 
 
2.  Dagordningen godkändes. 

 
3.  Protokollet från föregående styrelsemöte lades till handlingarna. 

Beträffande punkt 5c beslöts att förtydliga att fördröjningen för Ilmestrand att 
betala längst gäller till 31 dec 2006. 
 

4.  Roland Löfblad har meddelat styrelsen att han anser att den har missuppfattat 
hans motion till årsstämman. Han vill att av de avgifter, som de som nu är anslutna 
till gemensamt avlopp har betalat, skall det som är kvar vid årets slut återbetalas. 
Styrelsen beslutar att om det finns något kvar av dessa avgifter då reningsverket 
är klart så skall de dras från kommande avgifter för de nu anslutna. 
 

5.  Gunilla informerade: 
a) Bygglov för friggebod för Karin Leuchovius 1 m från kommande väg söks. 
Styrelsen tillstyrkte. 



b) .Godkännande av ledningsdragning genom Ilmestrands tomt har inkommit från 
honom på mobil. 
c) Till kommande byggmöte med Aqua skall Olle och Jan Kilnäs gå. 
d) Brev har sänts till lantmäteriet om att Ilmestrand skall ansluta och om den nya 
styrelsen. 
e) Grävning har försenats och därmed fördyrats p gr av behov av handräckning. 
 

6.  Olle rapporterade beträffande grävningen att den blir dyrare p gr av att mer berg 
har påträffats som behövt sprängas bort. 
Beslöts beträffande nedlagda avloppsrör att dessa skall godkännas av Olle före 
övertäckning. 
 

7.  Jan Olausson vill få möjlighet att bygga carport över ledningar. Beslöts att Sigrid 
formulerar ett förslag på tillstånd. Byggande får inte hindra nödvändigt arbete på 
ledningarna eller orsaka föreningen extra kostnader. 
 

8.  Bosse informerade om de nya vägskyltarna. Beslöts att de områdesansvariga 
skall vidtalas att sätta upp dem på Övre Tådås. En på Nedre behöver ändras. 
Gunnar påpekade att skylten vid infarten till Nedre Tådås har delvis försvunnit och 
delvis skadats. Olle åtog sig att skaffa en begagnad del. 
 

9.  Övriga frågor: 
a) Några har inte installerat vattenmätare. Beslöts att Gunilla kontaktar dem. 
b) Bosse skall kontakta kommunen om den planerade cykelvägen. 
 

10. Nästa möte beslöts till 22 okt. kl. 14 hos Sigrid. 
 
11. Sammanträdet avslutades. 

 
 
 
Gunnar Sahlström   Gunilla Jägemalm 
sekreterare   ordförande 

 
 


